

No. 21618. EUROPEAN AGREEMENT ON MAIN INTERNATIONAL TRAFFIC ARTERIES (AGR). CONCLUDED AT GENÈVA ON 15 NOVEMBER 1975¹

N° 21618. ACCORD EUROPÉEN SUR LES GRANDES ROUTES DE TRAFIC INTERNATIONAL (AGR). CONCLU À GENÈVE LE 15 NOVEMBRE 1975¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

26 November 1986

CZECHOSLOVAKIA
(With effect from 24 February 1987.)

With the following reservation:

“The Czechoslovak Socialist Republic declares that within the meaning of Article 15 of the Agreement, it does not consider itself bound by the provision of Article 13 of the Agreement.

“Furthermore, the Government of Czechoslovakia, in accordance with Article 10 of the Agreement, informed the Secretary-General that the administration to which proposed amendments to the annexes of the Agreement should be transmitted is the Federal Ministry of Transport of the Czechoslovak Socialist Republic.”

Registered ex officio on 26 November 1986.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

26 novembre 1986

TCHÉCOSLOVAQUIE
(Avec effet au 24 février 1987.)

Avec la réserve suivante :

[TRADUCTION—TRANSLATION]

La République socialiste tchécoslovaque déclare, en référence à l'article 15 de l'Accord, qu'elle ne se considère pas liée par les dispositions de l'article 13.

En outre, le Gouvernement tchécoslovaque, conformément à l'article 10 de l'Accord, a informé le Secrétaire général que l'administration à laquelle il convient d'adresser les propositions d'amendement aux annexes de l'Accord est le Ministère fédéral des transports de la République socialiste tchécoslovaque.

Enregistré d'office le 26 novembre 1986.

¹United Nations, *Treaty Series*, vol. 1302, p. 91, and annex A in volumes 1303, 1306, 1364, 1365, 1380, 1388, 1394, 1402, 1412, 1436 and 1439.

¹Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1302, p. 91, et annexe A des volumes 1303, 1306, 1364, 1365, 1380, 1388, 1394, 1402, 1412, 1436 et 1439.